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خبـر پاسخگویی مدیریت شهری شیراز از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در هفته جاری

از  شهری  مسائل  پاسخگوی  رو  پیش  هفته  در  شیراز  شهرداری  مدیران 
طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر خواهند بود.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
مدیریت  تلفنی  پاسخگویی  قالب  در  هفته  هر  شیراز  شهرداری  مدیران 
شهری به شهروندان از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی 

خط شهر پاسخگوی مستقیم شهروندان هستند.
شهرام  اردیبهشت ماه،   ۹ شنبه  روز   ۹ منطقه  شهردار  افضلی  محمدجواد   

علی  و  اردیبهشت ماه   ۱۰ یکشنبه  روز   ۱۰ منطقه  شهردار  سبزیان فرد 
فراشاییان شهردار منطقه ۱۱ در روز دوشنبه ۱۱ اردیبهشت ماه پاسخگوی 

مسائل شهری از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ هستند.
رستم زاده  عبدالصالح  شیراز،  شهری  مدیریت  تلفنی  پاسخگویی  ادامه  در 
شهردار منطقه یک، محمد تولایی شیرازی شهردار منطقه ۲ و غلامرضا 
شهریاری شهردار منطقه ۳ نیز در روزهای سه شنبه، چهارشنبه و پنجشنبه 

۱۲، ۱۳ و ۱۴ اردیبهشت ماه پاسخگوی مسائل شهروندان خواهند بود.

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری شیراز 

خبر داد؛

  ۳۴ سامانه هوشمند جدید ثبت تخلف 
در شیراز در حال راه اندازی است

شهردار شیراز خبر داد؛

محور ورودی شمال  تردد  تسهیل  پیرامون  شهردار کلان شهر شیراز 
غربی این کلان شهر به تشریح وضعیت زیرگذر گویم و بزرگراه ۵۵ 
متری جنوب حافظ پرداخت و گفت: در هفته شیراز بخشی از مسیر 
۴ کیلومتری فاز نخست محور جنوب شهرک حافظ به بهره برداری و 

افتتاح خواهد رسید.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به   
فارس،  استاندار  با حضور  در جلسه ای که  اسدی  محمدحسن  شیراز، 
معاون وزیر راه و شهرسازی و نمایندگان مردم شهرستان های شیراز 
و زرقان در مجلس شورای اسلامی برگزار شد، در سخنانی پیرامون 
زیرگذر  به  کلان شهر  این  غربی  شمال  ورودی  محور  تردد  تسهیل 
گویم پرداخت و بیان کرد: شهرک گویم طی ۶ ساله گذشته یک 
روستا و به عنوان مرز حریم و محدوده بود و به شهر شیراز الحاق شد.
 او گفت: طول زیرگذر در حال ساخت پروژه گویم ۱۶۰۰ متر است 

که هزینه اجرای آن با تملک، ۱۲۰۰ میلیارد تومان است.
 شهردار کلانشهر شیراز با بیان اینکه مدت زمان اجرای ساخت این 
باقی مانده جهت  زمان  مدت  افزود:  است،  شده  اعلام  ماه   ۲۴ پروژه 

ساخت این پروژه ۱۸ ماه است تا به اتمام برسد.
 اسدی درخصوص پیشرفت فیزیکی این پروژه گفت: در حال حاضر 
پیشرفت فیزیکی این پروژه ۱۲ درصد است و هم اکنون چهار دستگاه 

حفار در دو نوبت کاری مشغول به کار هستند.
 این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز اضافه کرد: با توجه به اینکه 
زیر  مؤسسات  از  یکی  گویم  زیرگذر  پروژه  اجرای  قرارداد  طرف 
هفتگی  صورت  به.  است،  )ص(  خاتم الانبیا  سازندگی  قرارگاه  نظر 
مسؤولین قرارگاه از تهران به شیراز آمده و روند پیگیری اجرای این 

پروژه را دنبال می کنند.
 او با اشاره به اینکه در اجرای این پروژه با مشکلاتی مواجه هستیم، 
عنوان کرد: هزینه اجرایی این پروژه روزانه بالغ بر ۲.۵ میلیارد تومان 
است و شهرداری با توجه به اینکه نهادی درآمد -هزینه است، باید 

به صورت روزشمار، تنها برای این پروژه این مبلغ را هزینه کند.

 اسدی ادامه داد: یکی دیگر از مشکلات این پروژه جابجایی تأسیسات 
و معارضین است که باوجود همکاری، همه تأسیسات اعم آب، برق، 

گاز، فیبر نوری و مخابرات در عمق زمین است.
این  اجرای  برای  به تملک صورت گرفته   شهردار کلانشهر شیراز 
پروژه اشاره و بیان کرد: در فاز اول تعداد ۱۵ ملک که اغلب تجاری 
نیاز  اقدامات لازم ثبت تملک ۳۵ پلاک مورد  بوده، تملک شده و 

دیگر در دستور کار است.
مالکین  به  تومان  میلیارد   ۶۸ بر  بالغ  اول  فاز  در  کرد:  اظهار  او   
در  و  شد  پرداخت  شهرداری  توسط  پروژه  این  مسیر  در  مغازه های 
فاز بعدی جهت تأمین هزینه های تملک، ۱۵۰ میلیارد تومان مورد نیاز 
است که از این مبلغ نیز ۶ میلیارد تومان پرداخت شده و ۴۰ میلیارد 
تومان بابت ۱۱ پلاک قرارداد و توافق نامه آن در شرف انعقاد است.

کرد:  خاطرنشان  شیراز  کلان شهر  شهری  مدیریت  ارشد  مقام  این 
 ۱۰۰ تملک  هزینه های  مابقی  کاهش  برای  نیاز  مورد  اعتبار  میزان 
میلیارد تومان است که خواستار ورود نماینده عالی دولت در استان 

به این قضیه هستیم.
این  کیلومتری   ۱.۶ مسیر  اجرای  برای  اینکه  بیان  با  شیراز  شهردار 
مسیر  وارد  آزادراه  اگر  افزود:  است،  باقی مانده  زمان  ماه   ۱۸ محور 
برای  که  مواردی  به جز  دیگری  تملکات  باید  بشود  شیراز-سپیدان 
اجرای زیرگذر گویم مدنظر است، صورت بگیرد تا این مسیر با توجه 

به اینکه مسیری جایگزین برای آن وجود ندارد، قفل نشود.
اسدی ادامه داد: تمام اهتمام شهرداری برآن است تا شاهد کمترین 

مشکل برای مردم به این مسیر باشیم.
او در پایان سخنان خود اظهار کرد: با توجه به قرارداد صورت گرفته 
با شرکت سد عمران پارس گستر، در هفته شیراز بخشی از مسیر ۴ 
کیلومتری فاز نخست محور جنوب شهرک حافظ به بهره برداری و 
افتتاح خواهد رسید و فاز دوم این قطعه به طول ۴ کیلومتر کلنگ زنی 
و در آینده این بزرگراه به قطعه ۸ آزادراه شیراز- اصفهان که توسط 

دولت در حال ساخت است، متصل می شود.

نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی، تاکید کرد؛

نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی، گفت: وزارت 
آموزش و پرورش با توجه به شرایطی مالی و گستردگی که دارد باید 

معاونت اقتصادی داشته باشد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی 
از  فارس، علیرضا پاک فطرت در دیدار جمعی  آموزش و پرورش 
فرهنگیان شیراز، با رئیس کمیسیون آموزش مجلس شورای اسلامی 
سوی  از  شده  ارائه  مطالب  به  اشاره  با  بود  کرده  سفر  شیراز  به  که 
تحقق  برای  کرد:  اظهار  بندی  رتبه  درخصوص  جلسه  در  حاضرین 
انتظار  لذا  نیازمند زمان زیادی هست،  بندی قطعاً  اهداف رتبه  کامل 

نمی رود در فرصت کوتاه کاملًا محقق شود.
در  همواره  افزود:  اسلامی  شورای  مجلس  آموزش  کمیسیون  عضو 
افزایش  بودجه  در  پرورش  و  آموزش  سهم  کردیم  تلاش  مجلس 
یابد لذا در بودجه سال ۱۴۰۲ سعی کردیم سهم بودجه ای آموزش و 

پرورش را به بالای سیزده درصد برسانیم.
ارزیابی  و  سنجش  در  می کنم  پیشنهاد  کرد:  تصریح  فطرت  پاک 

رتبه ها در قبال فرهنگیان دارای سابقه بالا سخت گیری نشود.
و  مالی  شرایطی  به  توجه  با  پرورش  و  آموزش  وزارت  افزود:  وی 

گستردگی که دارد باید معاونت اقتصادی داشته باشد.
عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس ادامه داد: هنرستان ها باید 

توسعه یابد و در اقتصاد به آموزش و پرورش کمک کند.
بپردازند  مدرسه سازی  کار  به  باید  دستگاه ها  سایر  کرد:  اضافه  وی 
تربیت  و  تعلیم  به جز  دغدغه ای  هیچ  پرورش  و  آموزش  مدیران  و 

نداشته باشند.

و  آموزش  کل  اداره  پژوهش  و  منابع  توسعه  و  برنامه ریزی  معاون 
جلسه،  این  موضوع  کرد:  اظهار  نشست  این  در  نیز  فارس،  پرورش 
تشریح وضعیت رتبه بندی و بررسی کم و کیف نحوه اجرای نظام 
رتبه بندی است.مجید زارعی افزود: انتظار می رود موانع و مشکلات 
در مسیر اجرای رتبه بندی در کمیسیون آموزش مجلس بررسی و در 

صورت لزوم قوانین مربوطه در مجلس اصلاح شود.
وی تصریح کرد: در استان فارس، تعداد ۵۸ هزار و ۲۲۷ نفر مشمول 

رتبه بندی شدند.
زارعی ادامه داد: عدم مشاهده کارنامه، قرار داشتن بازه اعتراض در 
زمان تعطیلی و اعتراض برخی به رتبه کسب شده از جمله موضوعاتی 
است که با رئیس کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس مطرح خواهد 
تشریح  به  معلمان  از  تعدادی  جلسه  این  در  می شود:  شد.خاطرنشان 
نقایص نظام رتبه بندی پرداختند و از نمایندگان مجلس خواستند در 

زمینه رفع آنها اقدام کنند.

توسط شرکت آبفا فارس صورت گرفت؛

رفع بیش از ۲۵ هزار مورد اتفاقات آب شرب  
طی سال ۱۴۰۱

استاندار فارس:

بههیچوجهزیرباراینکهبخواهدلطمهایبهبافتتاریخیشیرازواردشودنمیرویم

استاندار فارس اظهار داشت: امیدواریم از این پس شاهد یک حرکت 
جهشی جدید در شهر شیراز در زمینه حفظ بافت تاریخی باشیم و تا 

زمانی که این مهم به نتیجه برسد نیز پای کار ایستاده ایم. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور 
بین الملل استانداری فارس، محمدهادی ایمانیه  در مراسم بزرگداشت 
روز معمار و روز جهانی بناها و محوطه های تاریخی با محوریت بافت 
تاریخی - فرهنگی شیراز که در مدرسه خان برگزار شد، با تاکید بر 
اینکه در بحث حفظ هویت ملی و اسلامی و شهری پای کار هستیم 
و به هیچ وجه زیر بار اینکه بخواهد لطمه ای به بافت تاریخی شیراز 

وارد شود نمی رویم.
استاندار فارس اظهار داشت: امیدواریم از این پس شاهد یک حرکت 
جهشی جدید در شهر شیراز در زمینه حفظ بافت تاریخی باشیم و تا 

زمانی که این مهم به نتیجه برسد نیز پای کار ایستاده ایم.
وی افزود: ایجاد تغییر در برخی دروس معماری در دانشگاه ها، ایجاد 
تغییر در قوانین ارتقاء اساتید رشته های مهندسی و معماری و تدوین 
آیین نامه ارائه تسهیلات به ساخت و سازهای منطبق با معماری ایرانی 
اسلامی از جمله مواردی است که در جهت حفظ هویت بافت تاریخی 

باید دنبال شود.
استاندار فارس در پاسخ به پیشنهاد مطرح شده درخصوص ثبت جهانی 
و  کمک  هرگونه  مهم  این  تحقق  برای  گفت:  شیراز  زندیه  محور 
حمایتی که نیاز باشد را خواهیم داشت؛ ساخت این مجموعه گامی در 
جهت احیای بافت تاریخی شیراز است و ثبت جهانی آن هم می تواند 

اتفاق بیافتد.
بافت تاریخی  به بازگشت  باید هرچه می توانیم  ایمانیه اظهار داشت: 
و بازسازی و احیای آن کمک کنیم چرا که برخی از فضاهای ایجاد 

شده در این بافت درشان جایگاه شهر شیراز نیست و به مکانی برای 
برخی ناهنجاری ها تبدیل شده است؛ امروز باید بناهایی داشته باشیم 
که در قرن های آینده گفته شود که این بناها مربوط به دوران پس 

از انقلاب اسلامی است.
مرکزی  تالار  و  کتابخانه  است که  انتظار  بیان کرد:  فارس  استاندار 
ایرانی و اسلامی ساخته و تکمیل شود و در ساخت  با سبک  شیراز 
نیز  شود  بنا  شیراز  )ع(  حسین  امام  میدان  در  است  بنا  که  مسجدی 

معماری اسلامی و ایرانی بکار گرفته شود.
به مدرسه خان  افتخار جامعه بشری است و  افزود: ملاصدرا  ایمانیه   
به عنوان پایگاه تدریس این فیلسوف و دانشمند بزرگ باید بیش از 

اینها توجه شود.
وی ضمن تاکید بر لزوم احیای باغ های شیراز یادآور شد: مساحت 
باغ های شیراز در گذشته پنج هزار هکتار بوده که هرسال بخشی از 

آن از بین رفته و امروز به یک پنجم آن رسیده است.
نماینده عالی دولت در استان فارس گفت: باید با برنامه ریزی هر سال 

بخشی از این باغ های از بین رفته احیا و جایگزین شود

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس مدعی شد:

ورود ۸۰ دشت فارس به مرحله بحران خاک

شهردار شیراز:

باید تلاش کنیم پروژه زندیه 
ثبت جهانی شود


